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PSM-IV-ExM proposa arribar als 206€/habitant en serveis
socials
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha presentat avui el programa electoral en matèria de benestar social. La candidata al
Parlament i actual consellera d'Afers Socials, Promoció i Immigració, Fina Santiago, acompanyada pel candidat a la
Presidència del Govern, Biel Barceló, ha explicat que els dos reptes de la formació per a la propera legislatura en aquest
àmbit són aconseguir un finançament adequat per als serveis socials i fer de Son Dureta un "espai de benestar social".
Santiago ha afirmat: "pensam que en moments de crisi s'ha d'invertir sobretot en les persones: en educació, en serveis socials i
en salut".

Pel que fa a la primera proposta, la candidata ecosocialista ha explicat que la despesa actual en serveis socials és de
134€/habitant. L'objectiu de la coalició PSM-IV-ExM és arribar progressivament als 206€/habitant l'any 2014. Això es
materialitzaria incrementant el pressupost per a aquesta matèria, partint dels 123 milions actuals, de la següent manera: l'any
2012 s'hi incrementaria un cèntim més per cada euro del pressupost de la CAIB (dels ingressos propis). L'any 2013, s'hi
augmentaria en dos cèntims més per cada euro. I l'any 2014, tres cèntims més.

Fina Santiago ha afirmat que "si hi ha voluntat política, podrem arribar a aquestes xifres. És un objectiu realitzable i que
afavoriria la cohesió social". La despesa aniria destinada a "consolidar l'esforç que s'ha fet aquesta legislatura en atenció a les
persones dependents" (més residències, més centres d'estades diürnes), i "invertir en el col·lectiu de persones amb problemes
de salut mental".

A més, ha explicat que aquest increment de la despesa en serveis socials "crearia més de 2.000 llocs de feina estables, no
deslocalitzables i no estacionals, amb treballadors formats".

D'altra banda, la candidata de PSM-IV-ExM ha explicat que "l'altre repte és convertir Son Dureta en un espai de benestar
social" dotant-lo d'usos sociosanitaris. És a dir, ubicant-hi una residència per a persones majors, així com centres de dia i
centres ocupacionals per problemes de salut mental.
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Biel Barceló: "som un aeroport; tenim dret a decidir"
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa vol exercir des de Balears la plena capacitat de decisió i de gestió sobre els aeroports
de Mallorca, de Menorca i d'Eivissa. Ho ha reclamat avui amb una roda de premsa celebrada a l'exterior de les instal·lacions
de l'aeroport de Palma, en què han participat el candidat a la Presidència del Govern, Biel Barceló, la candidata al Parlament i
consellera d'Afers Socials, Fina Santiago, el president d'Entesa per Mallorca, Biel Huguet, i el candidat al Parlament i
conseller de Medi Ambient i Mobilitat, Biel Vicens.

Biel Barceló ha destacat la importància estratègica dels nostres ports i especialment dels nostres aeroports: segons dades
d’AENA, l’any 2009 els aeroports de Balears varen canalitzar 28,2 milions de passatgers i més de 23.000 tones de
mercaderies. El candidat de PSM-IV-ExM també ha explicat que el nostre país és totalment dependent del transport aeri, ja
que el 98% dels visitants de les Illes Balears accedeixen a l’arxipèlag per via aèria: "podem afirmar que som un aeroport", ha
dit.

Així mateix, Biel Barceló ha criticat el model actual de gestió aeroportuària, centralitzat, "únic al món", i ha afirmat que
aquest model "ens perjudica greument". Ha assenyalat que, malgrat que el de Palma és aeroport més rendible de l'Estat (més
de 73 milions d'euros de benefici anual, segons dades d’AENA del 2009) i genera el 19% del trànsit aeri total (dades
d’AENA entre 1992 i 2005), només rep el 6% de les inversions estatals. Mentrestant, l'aeroport de Barajas genera el 22% del
trànsit aeri i rep el 56% de les inversions.

Per això, el candidat de la coalició nacionalista i ecosocialista ha reclamat la plena capacitat de decisió sobre els nostres
aeroports: "som un aeroport, i tenim dret a decidir". Aquesta capacitat de decisió es concreta, segons la proposta de
PSM-IV-ExM, en un model de gestió descentralitzat, de gestió individualitzada per a cada aeroport, que n'asseguri la
titularitat i la gestió pública, així com una gestió assumida majoritàriament per les institucions de les Illes Balears (Govern,
consell insular i ajuntament corresponent). 

Biel Barceló ha remarcat que el sistema proposat ens permetrà desenvolupar estratègies aeroportuàries pròpies més adients a
les necessitats i particularitats de cada aeroport i realitat insular. Per exemple, decidir sobre les taxes d'ús dels aeroports i
reinvertir el superàvit de l'aeroport de Palma en rebaixar les taxes aeroportuàries o promocionar línees de vol directe amb
Europa durant la temporada baixa: "un model de gestió i un sistema tarifari propi ens permetria ser més competitius amb la
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resta de destinacions turístiques de la Mediterrània".
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PSM-IV-ExM proposa fer 160 km nous de tren i tramvia
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha presentat avui les propostes programàtiques en matèria de mobilitat. La formació
nacionalista i ecosocialista proposa ampliar la xarxa ferroviària i arribar a fer 160 km nous de tren i tramvia si continua
governant. Així ho ha afirmat el candidat a la Presidència del Govern, Biel Barceló, que ha estat acompanyat pels candidats al
Parlament Fina Santiago i Biel Vicens (consellers d'Afers Socials i de Medi Ambient i Mobilitat, respectivament) i pel
candidat a la batlia de Palma i director general de Mobilitat, Antoni Verger.

Barceló ha destacat que en aquesta legislatura "per primera vegada s'ha donat un impuls extraordinari al transport públic": "en
4 anys, el nombre d’usuaris a tota la xarxa de transport públic s’ha incrementat en un 16%. A la xarxa de tren, l’augment
d’usuaris ha estat d’un 27%", ha explicat. Aquests resultats, segons el candidat del PSM-IV-ExM, "han estat gràcies a
l’aposta decidida pel tren i xarxa d’autobusos interurbans", la qual ha possibilitat que ara, per exemple, hi hagi un tren cada
20 minuts entre Palma i Inca, o que gràcies a la integració tarifària el preu del billet senzill i de la T20 i la T40 sigui dels més
baixos de l’Estat. A més, s'han incrementat les línies d’autobús clau d’entrada a Palma: Llucmajor-Palma, 40%.
Esporles-Palma, 30%. Puigpunyent-Palma, 40%. També s’ha licitat tota l’obra de la línia Manacor-Artà i s’ha electrificat
gran part de la línia de tren existent.

Biel Barceló ha afirmat que "aquesta feina ara ha de tenir continuïtat". A més de seguir millorant les xarxes ferroviària i
d'autobusos, el candidat nacionalista ha proposat ampliar durant els propers anys la xarxa de tren i autobusos:

Tren:

1.- SA POBLA-ALCÚDIA. (16 Km)

2.- ARTÀ-CALA RAJADA. (14 km)

Començar l’estudi de viabilitat de 2 línies:

3. PALMA-SANTANYÍ. (56 Km)
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4. SANTANYÍ-MANACOR: (35 Km)

Tramvia i metro:

1.- LÍNIA ARENAL-AEROPORT-ANELL AVINGUDES (19  Km)

2.- LÍNIA PALMA-SANTA PONÇA (21 km)

3.- METRO UIB-PARC BIT

Es tracta, per tant, de completar la línia Palma-sa Pobla i Manacor-Artà i començar la zona de Migjorn, per connectar els
principals nuclis de població resident amb els nuclis turístics.

Biel Barceló ha afirmat: "el transport públic redueix les congestions, la contaminació i la nostra dependència del petroli. Un
país avançat i atractiu al turisme és aquell que s’homologa amb els països europeus i aposta pel tren, tramvia i autobusos.
Des del PSM-IniciativaVerds-Entesa defensam que un país modern és aquell que veu l’aposta pel transport públic com un
camí per sortir de la crisi (perquè crea ocupació i és més barat pels ciutadans que el transport privat) i com un valor pel nostre
medi ambient".

A més, des de PSM-IV-ExM apunten que les inversions proposades (entre 350 i 400 milions d’euros) s’han de fer com
aquesta legislatura, és a dir, a través d’un conveni amb el Govern de l’Estat i amb la Unió Europea. En canvi, l’anterior
Govern del PP havia finançat les obres de transport públic generant més deute a retornar per part dels ciutadans de Balears.

Presentació pública

Biel Vicens i Magdalena Palou han estat els encarregats de presentar el contingut detallat del programa electoral en matèris
de mobilitat i medi ambient. Durant un acte al Centre Flassaders, Vicens i Palou han explicat als presents, militants, entitats i
públic en general, les propostes concretes en aquest sentit.
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Representants del món de la cultura signen un manifest de suport
al PSM-IV-ExM
 

Els candidats i portaveus de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa han fet avui una trobada amb representants del món de la
cultura que han signat un manifest de suport a les candidatures de la coalició nacionalista i ecosocialista al Parlament i al
Consell. Es tracta dels primers signants del manifest, que es fa públic avui i que recollirà noves adhesions durant les properes
setmanes.

L'escriptor Antoni Vidal Ferrando ha llegit el text del manifest davant els assistents, entre els quals hi havia Damià Pons,
Climent Picornell, Pep Suasi, Irene Mestre, Miquel López Crespí, Felip Munar, Margalida Capellà, Biel Florit, entre d'altres.
Entre els primers signants també s'hi compten Antònia Vicens, Maria Rosa Planas, o Miquel Bezares.

El manifest reclama "una gestió honrada, eficaç i participativa de les institucions públiques, cosa que seria impossible amb un
retorn de la dreta al capdavant del Govern, el Consell i els ajuntaments". També demana "una política de lluita contra la crisi
en clau progressista", "aprofundir en l'autogovern de les Illes Balears" i "una fiscalitat justa", així com "un gran esforç de
millora de l'educació" i una potenciació del "turisme cultural i ecològic". I afirma que cal treballar per la cultura, "ja que és
una peça clau de les polítiques públiques a favor de les persones i del país normal, civilitzat i amb personalitat nacional que
volem", i per la llengua catalana per "convertir-la en l'eix central de la vida pública". El manifest conclou amb la "convicció
que la materialització d'aquestes polítiques passa per l'èxit electoral del PSM-IniciativaVerds-Entesa".

Biel Barceló ha remarcat que "la cultura és la clau del país, és el motor del país". Amb l'acte d'avui, Barceló ha afirmat que
"manifestam el compromís de la coalició amb la nostra cultura i la nostra llengua, com a eines clau de cohesió social i per al
futur del país, i donam suport al sector de la indústria cultural i creativa en totes les seves vessants, un sector important per a
trobar una sortida a la crisi". També han assistit a l'acte altres candidats i dirigents de la coalició, com ara Fina Santiago, Joan 
Font, Antoni Verger, Magdalena Palou, Marisol Fernández, Jaume Sansó, Biel Huguet o David Abril, entre d'altres.

Adjuntam el manifest, i un llistat de les primeres adhesions.
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"El ministre d'Indústria és nefast per als interessos de Balears"
 

El senador autonòmic per les Balears Pere Sampol ha afirmat aquest dimarts que el ministre d'Indústria, Turisme i Energia,
Miguel Sebastián, té "molt poca sensibilitat" per a les energies renovables en rebutjar que les illes puguin tenir una quota
pròpia d'energies netes bonificades.

Així ho ha detallat el senador del PSM-EN després de preguntar al Senat al ministre sobre aquesta possibilitat. Sobre això,
Sebastián ha dit que les interconnexions energètiques amb la Península fa que no sigui necessari una quota propi de
renovables a la comunitat.

Sampol considera que "és una llàstima" que el Govern no tingui en compte el factor mediambiental a les illes, ja que Balears
"està despenjada" en matèria de renovables en suposar només prop del 1,4% de la producció energètica, el que significa
també que sigui la comunitat que més emissions de CO2 provoca.

També ha incidit en què l'estructura pròpia de la comunitat impedeixen la construcció de grans horts solars (amb més de 50
MW) i ha recordat que el decret propi de Balears limita aquest tipus d'instal·lacions a un màxim de 3MW.

Per tant, Sampol ha afirmat que en aquestes condicions és molt difícil créixer en energia fotovoltaica sense l'impuls públic,
malgrat la qual cosa va recordar que s'han denegat 44 projectes de renovables a les Balears perquè s'aplica a la comunitat la
quota estatal.

 

page 8 / 27



NÃºmero 53: Divendres, 29 de Abril de 2011

El PSM-IV-ExM creu que la impugnació de totes les llistes de
Bildu degrada la democràcia
 

El portaveu de la coalició PSM-INiciativaVerds-Entesa, Jaume Sansó, assegura que la impugnació de les llistes de Bildu fa
pensar que Rubalcaba intenta espolsar-se la pressió de les envestides de la dreta de què està sent objecte com a delfí,
acusant-lo un de condescendència amb els terroristes per recordar-li l’endemà la seva condició de portaveu del govern
González durant el cas GAL, assumint les tesis més furibundes de Major Oreja i impulsant la il·legalització de llistes
abertzales.

“El que no es pot fer és posar unes condicions i, quan s’han complit, posar-ne unes altres” diu Sansó. “Ja s’ha fet en bona
mesura respecte de Sortu, però, en el cas de Bildu, una coalició on hi ha partits com EA, que s’ha presentat durant anys i
panys a les eleccions basques i ha participat de múltiples governs,  o Alternatiba, passa de tota mida i significa una limitació
injustificada a la llibertat d’expressió democràtica d’unes eleccions”.

Per a la coalició, afirmar que EA o Alternatiba estan a les ordres d’ETA, com defensa Rubalcaba, no se sosté, i així ho ha dit
el mateix lehendakari Patxi López. “Sembla com si PP i PSOE estassen dins una cursa per la il·legalització de formacions i
obcecats en introduir la lluita antiterrorista en el debat electoral partidista.”

La coalició valora la unitat de les forces democràtiques per lluitar contra el terrorisme i aposta perquè cap crim resti impune,
d’acord amb els mecanismes d’un estat de dret, i, precisament per mantenir la unitat, critiquen la croada de PP i PSOE contra
la normalització política en el camí positiu de l’esquerra abertzale quan condemna solemnement els actes terroristes. “El que
no es pot exigir a EA, o a Bildu, ni al PP ni al PSOE ni a ningú, és que, per poder-se presentar a unes eleccions (com ha fet
sempre EA), ETA anunciï la seva dissolució”.
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El PSM de Menorca acusa el PP i el PSOE de provocar
l'enfrontament entre municipis 
 

La candidata del PSM al Consell de Menorca, , ha acusat aquest dimecres als populars i als socialistes menorquins de
provocar l'enfrontament entre els diferents municipis a través de les seves propostes i contrapropostes electorals "irreflexives
i irrealitzables".

"En els últims dies estem assistint a un espectacle lamentable per part del PP i del PSOE", ha indicat la dirigent nacionalista,
que ha remarcat que la proximitat de les eleccions "no justifica aquests actes d'absoluta irresponsabilitat política".

Salord s'ha mostrat contrària al debat "sobre la capitalitat" que han iniciat les dues formacions majoritàries i ha apuntat que
aquesta actitud "demostra que ni el PP ni el PSOE entenen quina és la realitat de Menorca". "La capital de Menorca és
Menorca, així és com nosaltres ho entenem", ha afegit.

La candidata de la formació nacionalista ha indicat que el camí per aconseguir que l'illa avanci cap al futur es basa en el
consens i la planificació.

Per això, Salord ha proposat un pacte insular en matèria d'equipaments públics amb l'objectiu de definir els projectes que
estan sobre la taula a partir del "equilibri territorial i d'arguments assumibles" per arribar a "acords productius".

"A l'hora de plantejar propostes és necessari tenir un criteri i això és el que falla en aquests moments", ha argumentat la líder
del PSM, que ha insistit que el consens és l'única manera d'arribar a "acords productius" i de aconseguir que els ciutadans
recuperin la confiança en els polítics.

"La política consisteix a trobar solucions i no a plantejar problemes, que és l'únic que saben fer el PP i el PSOE", ha matisat.
Salord s'ha referit en concret a les propostes sobre la futura ubicació de l'Escola d'Hostaleria de Menorca que ha enfrontar la
passada setmana als candidats a les alcaldies de Maó i Ciutadella, Vicenç Tur (PSOE) i Chiqui de Sintas (PP) respectivament
, encara que ha apuntat que aquest és només un exemple i que "aniran sortint altres a mesura que es vagin posant altres temes
sobre la taula".

Finalment, la candidata ha advertit que les retallades en els pressupostos obligaran a prioritzar les propostes en matèria
d'equipaments encara que ha declinat determinar quines són les instal.lacions més necessàries segons el PSM.

“Una vegada que estiguem en el govern analitzarem totes aquelles demandes dels municipis i en base a uns arguments sòlids
i la seva prioritat, decidir la seva ubicació", ha conclòs.
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Joan Font: “Maria Salom insulta el ciutadans amb la taxa de
residus”
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa considera una temeritat que la candidata al Consell de Mallorca del PP, Maria
Salom, proposi actuacions sobre la taxa de residus tenint en compte que el seu partit, junt amb UM, va ser el responsable de
l’actual contracte amb TIRME, i per tant del pagament d’aquesta taxa, l’any 2007.

“És insultant que na Salom proposi rebaixar la taxa de residus essent responsable de les tarifes actuals”. Joan Font, candidat
de la coalició a la institució insular, considera d’un cinisme insultant que la candidata popular faci aquest anunci sense tenir
en compte que les pujades en les taxes de residus estan blindades fins al 2041 per un acord pres per PP i UM al final de
l’anterior legislatura.

Cal recordar que el PSM i els membres de l’actual coalició es van manifestar en contra de l’adjudicació del concurs a
TIRME durant la pre campanya electoral. “L’adjudicació d’inversions de gairebé 400 milions d’euros a TIRME,
concretament dues línies d’incineració per valor de 325 milions, encarirà encara més la factura que paguen els ajuntaments i,
en definitiva, tots els ciutadans”. 

En aquest sentit, Font rebutja la demagògica de Salom ja que si aquesta concessió no es paga a través del rebut dels fems, es
pagarà a través d’altres impostos, “però TIRME cobrarà perquè d’això se’n cuidaren bé el PP i UM abans de perdre el
govern”. Font retreu a Salom que vulgui enganyar els ciutadans i amagui la responsabilitat del seu partit. “Ja hem vist què
podem esperar de la bona gestió del PP, a més de les causes de corrupció, hi ha nombroses hipoteques amb inversions
insostenibles, econòmicament i ecològicament, com la de duplicar la incineradora, que com estam comprovant acaben pagant
tots els ciutadans d’una manera o una altra”.

La coalició considera necessari i imprescindible que el PP demani disculpes per aquests i tots els assumptes de corrupció i
explicar l’acord i els motius que els van dur a signar el mes de maig del 2007 del servei d’incineració dels residus en
comptes de fer demagògia populista endossant als altres les conseqüències d’allò que només es deu a la seva pròpia gestió.
En tot cas, insisteix en què l’entramat jurídic i les enormes inversions que deixarem fermades PP i UM son les responsables
del blindatge de la tarifa fins a l’any 2041.
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D’altra banda, Font recorda que d’ençà que els membres de la coalició s’han fet càrrec de la gestió dels residus, s’han
eliminat serveis que satisfeia la tarifa i s’estan estudiant diferents mesures per rebaixar-la. Entre aquestes propostes s’està
estudiant imputar el cost del tractament dels llots de depuradores al cànon de l’aigua, i retirar aquest pagament de la factura
dels fems, així com eliminar la tarifa única i crear tarifes específiques en funció del volum dels residus reciclats, fomentant un
preu just segons el compromís amb el reciclatge.
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"Volem que TVM sigui la de tots els mallorquins"
 

Podeu consultar totes les preguntes i respostes de l'entrevista on line que el candidat de la coalició va mantenir aquest dimarts
al xat del Diario de Mallorca.

http://comunidad.diariodemallorca.es/entrevista-chat/2463/Politica/entrevista-a-joan-font-candidato-al-consell-por-psm/entre
vista.html
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"Més Vilafranca" es presenta amb èxit d’assistència
 

Més de 250 persones assistiren a l'acte de presentació de la candidatura de "més Vilafranca". Foren molts els vilafranquers i
vilafranqueres que s'acostaren fins al Teatre Municipal per conèixer de prop les persones que composen la candidatura.

Després de la presentació d'una projecció de la història dels darrers 21 anys de governs progressistes i nacionalistes a
l'Ajuntament de Vilafranca, vingueren els parlaments dels diferents representants polítics del partits integrats dins la coalició.

Tot seguit, es presentaren els homes i les dones que volen representar la coalició dins la Sala. La nostra candidata a Batlessa,
Catalina Bover, va destacar en el seu discurs "que es presenta una candidatura renovada per continuar defensant el projecte de
poble dels darrers 21 anys de govern municipal".

A continuació podeu accedir a la pàgina de "Més Vilafranca" i visualitzar altres imatges de la presentació així com tota
l'actualitat de la coalició.

http://mesvilafranca.blogspot.com/
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PSM-IV-ExM presenta el programa electoral que iniciarà el
canvi de model turístic, econòmic i cultural de Calvià
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Calvià ha presentat avui les seves propostes programàtiques de cara als comicis
del proper dia 22 de maig. El candidat a la batlia, Rafel Sedano, ha explicat que la coalició prioritza els seus objectius en tres
eixos.

En primer lloc, la coalició nacionalista i ecosocialista impulsarà el canvi del model turístic del municipi a través de la
potenciació dels valors patrimonials i etnològics de la zona. “El motor de la nostra economia s’ha d’adaptar a la personalitat
geogràfica, mediambiental, patrimonial i cultural de Calvià per treure’n el màxim profit”. Per exemple, Sedano proposa
donar un ús productiu a la Finca de Galatzó.

En el mateix sentit, és prioritari per a la coalició potenciar la desestacionalització del turisme al municipi a través de l’impuls
d’atractius turístics que deixin enrere les polítiques de grans infraestructures, com l’actual que proposa un desmesurat museu
d’art. Per contra, Sedano aposta per aprofitar el llegat marítim del municipi i crear un Museu Marítim, concretament a Illetes,
una zona que necessita aquesta revalorització econòmica.

A més, la coalició defensa un canvi en el model de mobilitat de Calvià. Principalment, Sedano considera que s’ha d’afavorir
la connexió amb el transport públic entre els nuclis urbans del muncipi.

Entre aquestes propostes, el PSM-IV-ExM insisteix en la racionalització dels sous dels polítics, la supressió dels càrrec
innecessaris i la dotació justa dels projectes prioritaris per a la majoria social del municipi.   

La presentació presentació dels eixos princiapls del programa s'ha duit a terme aquest divendres a la Plaça Nova de Calvià
amb una desena dels membres de la candidatura.
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PSM-IniciativaVerds de Marratxí denuncia l’incompliment de
l’Ajuntament de retirar les antenes de Sa Cabaneta
 

La coalició PSM-IniciativaVerds de Marratxí defensa la retirada de les antenes de telefonia del nucli urbà de Sa Cabaneta i
denuncia manca de voluntat a dur-ho a terme per part de l’equip de govern. Els nacionalistes i ecosocialistes del municipi
consideren que aquesta actuació ja s’hauria d’haver fer fa anys arran de les demandes veïnals i les reitades pressions del grup
nacionalista dins el consistori.

L’actual regidor del PSM i candidat de la coalició a la batlia de Marratxí, Joan Francesc Canyelles, recorda que es tracta
d’un risc per a la salut de les persones. “Estam davant un incompliment de l’Ajuntament que posa en perill la salut dels
veïns, i això és inadmissible”.

El regidor ha presentat durant els darrers quatre anys diverses mocions per demanar a l’equip de govern el compliment de
retirar les estacions base i els repetidors de telefonia fora dels nuclis urbans. Unes mocions que sempre han estat rebutjades
per la majoria absoluta del PP. A més, Canyelles ha presentat 18 al·legacions a l’ordenança que regula els repetidors de
telefonia.

“No entenem perquè l’Ajuntament es nega a reubicar les antenes fora dels casc urbà quan ja s’ha localitzat un emplaçament
idoni amb el qual les operadores també hi estaven d’acord. Que ens ho expliquin! Perquè estan posant en perill la salut dels
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veïns de Marratxí per una manca de decisió política?”.

La coalició lamenta profundament les promeses incomplertes de l’equip de govern i l’engany al que ha duit a tots els veïns
durant els darrers quatre anys, però sobretot que es posi en risc la salut dels marratxiners i marratxineres.
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Progressistes per Sóller presenta la candidatura d’esquerres,
nacionalista i ecologista de referència al municipi
 

Progressistes per Sóller es presenta a les eleccions municipals amb l’objectiu de millorar la qualitat de vida de tots els
residents del municipi. Hi ho fa amb un equip de gent que representa l’esquerra nacionalista i ecologista que Sóller necessita.
 

Aquesta candidatura integra el PSM-Entesa Nacionalista, IniciativaVerds i un grup d’independents, amb l’aspiració de
créixer encara més per convertir-se en el referent de l’esquerra sollerica.

Catalina Esteva acudeix a les properes eleccions municipals amb propostes valentes per millorar Sóller de la mà d’un equip
de persones que està disposada a fer feina pel municipi i pels sollerics per damunt de tot.

La resta de persones que acompanyen Esteva en aquest objectiu són:

2. Gabriel Suau Otero
3. Andreu Miquel Pons Frau
4. Clara Roca Miró
5. Maria Magdalena Palou Cànaves
6. Onofre Bisbal Palou
7. Guillem Francesc Raja Mayol
8. Margalida Martínez Serra
9. Francisca Maria Palou Marti
10. Lluís Bernat Puigserver
11. Jordi Sanús Castellà
12. Joan Miquel Castanyer Sastre
13. Maria Cristina Margarita Serra
14. Pere Joan Oliver Orell
15. Aina Domínguez Móra
16. Laia Ramis Escanelles
17. Pere Joan Coll Adrover
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Suplents:

1. Sara Roca Westren-Doll
2. Miquel Belenguer Arias

A més, val a dir que Maria Magdalena Palou Cànaves és la candidata sollerica número dos al Consell de Mallorca.
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Pollença aposta per invertir en política cultural
 

Volem que Pollença sigui un destí turístic de qualitat, amb oferta  diversa i allargant la temporada turística. Això passa
necessàriament  per potenciar (més aviat podríem dir resucitar) un dels camps on tenim  més per córrer: la cultura. El turisme
alemany i britànic està acostumat  a compatibilitzar les seves vacances entre el sol i la platja i  els esdeveniments culturals.
També estan disposats a viatjar fins a  Mallorca fora de l'estiu si s'els pot oferir qualque alternativa a  la'oferta de platja.

Per altra banda els pollencins aquests dies hem  pogut veure com en un esdeveniment que es celebra a molts pobles de 
Mallorca, la diada de Sant Jordi, no s'ha celebrat a  Pollença amb cap esdeveniment de promoció de la cultura. Només el
passa  carrers dels Gegants i l'Esbart de Sant Jordi juntament amb els  Xeremiers Orats el passat diumenge 17 ens va recordar
que s'acostava  aquesta diada, així com la parada de l'Obra Cultural balear a la Plaça  Major. El nostre total aplaudiment a la
seva actuació i la seva entrega,  sense ells les activitats haurien estat nul·les. Però pròpiament  qualque acte de promoció de la
lectura, l'ajuntament no n'ha organitzat  cap. Com pretenem vendrer-mos com a destí cultural quan des de  l'ajuntament
s'actua d'aquesta manera?

La nostra experiència dins l'àrea de Cultura ens ha  demostrat que les activitats culturals del poble tan sols interessen a 
l'Ajuntament si son de gran transcendència mediàtica. Si son  esdeveniments que atreguin els grans titulars tenen un cert
suport per  part de l'Ajuntament, però si es tracta d'activitats "de base",  dirigides als infants o als més joves, a promocionar
activitats  discretes com son la lectura, els tallers o la divulgació, no mereixen  l'atenció dels que porten el timó de
l'ajuntament. Tan sols el Festival de Música i el Certamen d'Arts Plàstiques,  per la seva transcendència, son considerades
activitats que valguin la  pena; el temps està demostrant que ambdues necessiten una  reestructuració a fons, ja que els models
en que es basaven han quedat  obsolets.

D'aquesta manera és molt complicat mantenir un  programa cultural anual, amb constància, que vagi creant l'hàbit de 
participar en els esdeveniments culturals.

Per això cal definir una política cultural a Pollença, amb la participació de les entitats i d'un Consell Assessor Cultural, 
amb la finalitat de lligar la política cultural a les aspiracions dels  pollencins. Aquesta política ha d'esser assumida des de la
batlia de  l'Ajuntament i s'ha d'implicar a tota la institució.

Així s'han d'evitar les duplicitats en la  programació d'actes entre cultura, festes i normalització lingüística:  no té sentit que
les tres àrees es dediquin a programar la projecció de  cinema, per exemple. De fet potser tampoc té gaire sentit que existeixin
com a àrees diferents, ja que en molts altres municipis son gestionades  per un sol regidor.

Si volem un poble que pugui oferir un ampli ventall  de possibilitats als nostres cutadans i als nostres visitants no optem 
considerar la cultura com un fet secundari, sino com un dels motors de  la recuperació turística.
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PSM-IniciativaVerds d’Inca vol oferir els horts urbans del Serral
als escolars d'Inca
 

La  coalició PSM-Iniciativa verds a Inca vol potenciar el parc urbà del  Serral de les Monges. En aquest sentit, la coalició
econacionalista  proposa que, a més de crear horts urbans per als jubilats, s'ampliï  aquesta possibilitat també als centres
escolars de la ciutat.

Caterina Amengual, membre de la candidatura, explica que “hi ha 4  centres educatius que envolten el Parc del Serral de les
Monges que  podrien beneficiar-se de disposar d’un espai d’hort, amb la  responsabilitat de cuidar-lo. Els altres centres
educatius del municipi,  encara que el tenguin un poc més enfora, també tendrien un espai propi  al Seral”. Amengual pensa
que “a l’estiu, quan no hi hagués període  escolar, se’n podrien encarregar els altres usuaris dels horts urbans, o  bé d’altres
associacions de la ciutat. D'aquesta manera, fomentarien la  col·laboració intergeneracioanal”.

Antoni Rodríguez, candidat de la coalició nacionalista i  ecosocialista, posa de manifest que “amb aquesta proposta, pretenem
oferir una eina educativa de primer ordre, tant per a les assignatures  de ciències com per les de socials, i fomenta una
educació integradora  amb l’entorn”.

Antoni Rodríguez explica que “l’èxit dels horts escolars  es fa palès en més de 100 centres de la illa, i ja és hora que Inca 
innovi també en aquest aspecte”. En aquest sentit, el candidat de  PSM-IniciativaVerds apunta que “tots els ciutadans d’Inca
podran gaudir  d’aquesta iniciativa, ja que el Parc presentarà un millor aspecte, i  farem que des de ben petits s’identifiquin
amb l’espai, i per tant el  puguin cuidar i respectar”.
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Un dia amb Biel Barceló i Joan Font
 

  

La periodista Cristina Bugallo és l'encarregada de conduir aquest programa d'iB3 televisió que s'apropa als candidats per oferir al públic una visió més

personal i desenfadada dels nostres polítics. 

 

Aquesta setmana Joan Font ha protagonitzat un dels capítols d'aquest programa on els candidats de les diferents opcions polítiques han mostrat un poc de la

seva vida personal. 

 

A través d'aquest enllaç podeu visualitzar el vídeo de Joan Font:

 

http://ib3noticies.com/20110420_149975-els-candidats-al-consell-de-mallorca.html

 

Per la seva part, Biel Barceló va passar tot un dia amb la periodista i ha estat el protagonista del programa d'aquest divendres 29 de amig. Biel ha deixat que

les càmeres de la televisió autonòmica el seguissin durant tot un dia per conèixer les seves aficions i conversar amb ell amb un to més informal.

 

A través d'aquest enllaç podeu visualitzar el vídeo de Biel Barceló:
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'El PP ofrena Mallorca a Camps'
 

José Ramón Bauzá ha declarat que, si Francisco Camps fos balear, presidiria el PP illenc. És bona aquesta: un candidat a
President de les Illes Balears regala el seu lideratge al President actual d’un altre país. Ho té ben venal.

La sortida, d’un provincianisme insòlit, la trobarien arreu del món un insult als propis ciutadans; aquí, passa sense pena ni
glòria, potser perquè, de tan esperpèntic, ni ho aixecam d’enterra, o perquè res del PP ens ve de nou.

Per paga, el president d’un partit el trien els militants, Bauzà dóna per fet que la militància balear es deleix per Paco Camps...
i el que ell representa, perquè proclamar una tal veneració és tota una declaració de principis.

Bauzà expressa un full de ruta sobre la llengua catalana i la identitat pròpia (Bauzà i Camps s’uneixen per anar contra el que
uneix mallorquins i valencians, paradoxal), o sobre el desenvolupisme urbanístic, o en la migrada sensibilitat social, o la
flaquesa per les obres faraòniques, o sobre el paper servil que s’espera dels mitjans de comunicació; com és interessant
reparar en l’endeutament públic (o el nombre de desocupats) del País Valencià... Però, sobretot, és un posicionament sobre
els casos de corrupció.

Ho confirma el context on neix l’oferiment: Bauzà, en un berenar amb empresaris, braveja que ell no inclourà imputats a les
llistes electorals. Un assistent coratjós li demana què pensa idò de Camps i de les candidatures, infestades d’imputats, del PP
valencià. Bauzà respon: “si Camps fos balear, jo no seria el President del PP”...

Uep aquí! Què vol dir? Que es daria de baixa? Que mantindria una militància de base però evitaria coincidir amb Camps en la
direcció? L’exabrupte aixeca tanta pols que Bauzà troba necessari fer un comunicat explicatiu: el que ell volia dir, és que, si
Camps fos balear, seria Camps, i no ell, el President del PP a les Illes Balears. Aclarit.

Així que Bauzà comença proclamant que no vol imputats a les llistes, i conclou que  estaria encantat que l’imputat Camps, el
benmudat, encapçalés la candidatura. Com quedam? Algú n’entén la lògica oculta? Potser en política no sempre es pot
aspirar a una lògica cartesiana, però són desitjables uns mínims, evitar inconsistències massa flagrants; el ridícul, vaja.

En tot cas, la imatge de Bauzá oferint Mallorca a Camps, en un boliquet ben coriós, fa estremir el cor de les pedres.

Antoni Alorda, PSM
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